
KONJI ŽE REDKOST

V naših hlevih je vse manj konj, vendar so
za nekatera dela nenadomestljivi. Tale dva do-
mačina iz Osolnika sta povedala, da teh smre-
kovih debel brez konj ne bi mogla spraviti do
ceste, od koder jih dalje odpelje tovornjak.


